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سرپرست روابط عمومی شرکت گاز استان اصفهان با اشاره به برودت  نسلفردا/گروهاستانها
news@ naslefarda.net دمای هوا و افزایش مصرف گاز طبیعی، بــر رعایت نکات ایمنی در

استفاده از وسایل گازسوز و مصرف بهینه گاز تاکید کرد.
محسن اصغرزاده، با اشاره به آغاز برودت دمای هوا در استان از مشترکین خواست علاوه بر رعایت نکات 
ایمنی، گاز طبیعی را به صورت منطقی و بهینه مصرف کنند تا همه مشترکین در سراسر کشور بتوانند به 

صورت مستمر از این نعمت خدادادی بهره مند شوند.
وی، افزود: صرفه جویی در مصرف گاز ضمن کمک به اقتصاد خانــواده و کاهش مبالغ قبوض گاز بهاء و 
صرفه جویی مالی، مانع افت فشار گاز در نقاط سردسیر و جلوگیری از اعمال محدودیت مصرف در صنایع 

عمده و نیروگاه ها خواهد شد.
سخنگوی شــرکت گاز اســتان اصفهان، با تاکید بر اینکه، اولین نکته مهمی که باید به آن توجه داشت 
مطمئن بودن از درست کارکردن وسایل گازســوز اســت، گفت: در منازلی که ازآبگرمکن و بخاری به 
عنوان وسیله گرم کننده استفاده می شود، اطمینان از باز بودن مســیردودکش، استفاده از لوله بخاری 
فلزی غیرآکاردئونی، شــیلنگ مخصوص گاز به طول حداکثر یک متر و ۲۰ سانتی متر، بست استاندارد 
برای اتصال شیلنگ به وسیله گازسوز و کلاهک H برای دودکش ها جهت پیشگیری از نشت گاز، حوادث 

گازگرفتگی و آتش سوزی ضروری است.
اصغرزاده، در ادامه افزود: بعد از روشن کردن وسیله گازســوز یا بخاری حتماً از گرم بودن لوله دودکش 
مطمئن شوید، اگر لوله دودکش سرد باشد علامت خطر است و بیانگر مکش معکوس گاز سمی co و عدم 

خروج آن از دودکش می باشد که ممکن است عواقب خطرناکی را در بر داشته باشد.
وی، تصریح کرد: گاز co )مونو اکسید کربن( گازی خطرناک، بی بو و بی رنگ و بسیار سمی است که انسان 
نمی تواند وجود آنرا با حواس پنجگانه خودحس کند و بسیار سریع جذب خون شده، منجر به گازگرفتگی 

و فلج عضلات و نهایتاً فوت می شود.
سرپرست روابط عمومی شرکت گاز اســتان اصفهان، گفت: در خانه هایی که از سیستم حرارت مرکزی 
استفاده می کنند، کنترل موتورخانه نیز ضروری است و بایستی سیستم موتورخانه بوسیله متخصصین 

مورد بازبینی قرار گرفته و در صورت ناقص کار کردن عیب های آن رفع گردد.
محســن اصغرزاده، افزود: برای صرفه جویی در مصرف گاز طبیعی بایستی موتورخانه و لوله های رفت و 
برگشت آب گرم در سیستم های حرارت مرکزی را عایق کاری نمود تا از هدر رفت انرژی جلوگیری نمائیم 
که این مهم توسط شرکت گاز استان اصفهان به صورت رایگان در حال اجراست و تا کنون تنظیم مشعل، 
نصب رســوب گیر و عایق کاری حدود 5 هزار و 7۰۰ واحد موتورخانه به صورت رایگان در سطح استان 

انجام شده است.
سرپرست روابط عمومی شرکت گاز استان اصفهان، در پایان گفت: گاز طبیعی پاک و در دسترس محسوب 

می شود که علاوه بر رفاه و آسایش مردم باعث رونق اقتصادی جامعه نیز می شود. 

سرپرست روابط عمومی شرکت گاز استان اصفهان خواستار شد:

ضرورت توجه به نکات ایمنی گاز با توجه به شروع 
برودت هوا

 

بخشدار حسن آباد فشافویه:

شهرداری تهران چهار دستگاه اتوبوس مستعمل تحویل داده است
الهامتکیه/گروهایران هادی حسینخانی بخشدار 

news@ naslefarda.net حسن آباد فشافویه نیز ضمن
تأیید تحویل چهار دستگاه 
اتوبوس مستعمل شهرداری تهران به شهرداری حسن آباد گفت: با 
توجه به اینکه بســیاری از معضلات پایتخت به سمت ری و بخش 
حسن آباد فشافویه سرریز کرده است، انتظار کمک شهرداری تهران 

برای حل آن ها می رود. وی اعلام کرد: بنا شد شهرداری تهران برای 
بهبود و ایجاد زیر ساخت های این بخش، کمک کند و پس مطالبه 
گری تصمیم برای انتقال چهار دستگاه اتوبوس به شهرداری حسن 
آباد به صورت رایگان شــد. حســینخانی افزود: این چهار دستگاه 
اتوبوس تحویل داده شده، مستعمل است و حتی روشن نمی شود، اما 
خود تحویل آنها موجب ایجاد مطالبه گری میان مردم در همین رابطه 

شد. بخشدار حسن آباد فشافویه با اشاره به سخنان شربیانی مبنی بر 
نحوه انتقال اتوبوس ها به حســن آباد، اظهارداشت: این اتوبوس ها 
مسیر را طی کرد و به منطقه آمد اما قابل استفاده نیست، دریغ از یک 
ساعت کار مفید. وی با بیان اینکه ما مطالبه گر هستیم و برای مردم 
توقع ایجاد شده است، یادآورشد: شهرداری حسن آباد بیان می کند 
که اتوبوس ها مستعمل هستند، اگر چنین هست، چرا آنها را دریافت 
کرده اید؟ انتقاد به این وضعیت به زاکانی شهردار تهران نیز منتقل 
شده است و وی نیز قول مســاعد داده تا اتوبوس های سالم تحویل 

دهد.
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استانها
Provinces:به میزبانی منطقه مرکزی برگزار شد

نشست بررسی و پیگیری مشکلات 
حوزه های فنی واداری مخابرات

رضوانداوودیجم/گروهاستانها
news@ naslefarda.net

 مشــکلات حوزه های فنــی واداری مخابرات 
منطقه مرکزی طی نشســتی بررسی شد. این 
نشســت با حضور مهدی حیدری زاده، مشاور 
مدیر عامل مخابــرات ایران در امور اســتانها، 
مشــکلات حوزه های فنــی واداری مخابرات 

منطقه مرکزی بررسی شد.
نشست بررسی و پیگیری مشکلات حوزه های 
فنی واداری مخابرات منطقه مرکزی با حضور 
حیدری زاده مشاور مدیر عامل مخابرات ایران در 
امور استانها، لطفی وجمعی از مدیران و روسای 

این منطقه برگزار شد.
بر اســاس این گزارش در ابتدای این نشست 
علی رضا لطفی هدف ازبرگزاری این نشســت 
را هم اندیشــی، بررســی و پیگیری مشکلات 
حوزه های مختلف منطقه مرکــزی ذکر کرد 
واظهار داشت: با تلاش وهمت کارکنان مخابرات 
منطقه مرکزی علی رغم مشــکلات موجود، 
توسعه شبکه های مخابراتی با تمام توان در حال 
انجام است و وضعیت اســتان در شاخص های 
توسعه ارتباطات خوب اســت ورفع مشکلات 
وتنگنا های موجود می تواند به این توسعه شتاب 

بیشتری بدهد.
در ادامه با حضــور حیدری زاده، مشــکلات 
حوزه های مختلف فنــی واداری مطرح ومورد 
بحث وبررسی قرار گرفت وایشان ضمن اظهار 
رضایت از عملکــرد حوزه های فنــی در ارائه 
خدمات مخابراتی به مشتریان اظهار امیدواری 
کرد نهایت سعی وتلاش خود را در جهت رفع 

مشکلات مربوطه به عمل خواهد آورد. 
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شهردارنجف آباد در جلسه کارگروه 
خدمات شهری:

 بدون مشارکت حداکثری
 به نتیجه نخواهیم رسید

نسلفردا/گروهاستانها
news@ naslefarda.net

شهرداری نجف آباد با حضور عبدالرسول امامی 
شهردار نجف آباد اســماعیل آخوندی سخنگو و 
نماینده شورای اسلامی شــهر و رسول صادقی 
معاون خدمات شــهری شــهرداری نجف آباد و 
نمایندگانی از ادارات و ارگان ها و دســتگاههای 
ذیربط در سالن اجتماعات فرزانگان فرهنگسرای 

خارون برگزار شد.
رسول صادقی معاون خدمات شهری شهرداری 
نجف آباد ضمن خیر مقدم به حاضرین گفت برای 
جلوگیری از جزیره ای عمل کردن و رسیدن به یک 
وحدت نظر در حوزه خدمات شــهری به دور این 

میز نشسته ایم.
وی ادامــه داد: روز بــه روز زمیــن و آب و هوای 
پیرامونمان در حال آلوده شــدن اســت و حفظ 
محیط زیســت به یک ارگان خاص بر نمی گردد 

و همه دستگاه ها باید با یکدیگر همکاری کنند.
صادقی افــزود: برای فرهنگســازی نمی شــود 
جزیــره ای عمل کنیــم باید به صــورت واحد و 
یکپارچه در همه جای شهر مثل مدرسه، مسجد و 

... به صورت هماهنگ عمل شود.
بدونمشارکتحداکثریمردمدر
خدماتشهریبهنتیجهنخواهیم

رسید
در ادامه عبدالرســول امامی شــهردار نجف آباد 
ضمن خیرمقدم و عرض خداقــوت به حاضرین 
گفت: امیدواریم جلسه کارگروه خدمات شهری 
خروجی خوبی داشته باشد البته باید مواظبت های 
لازم انجام شود تا در این کمیته با کمیته فرهنگ 
شهروندی موازی کاری انجام نشود. شهردار نجف 
آباد افزود: همه تلاشمان باید بر این امر متمرکز 
باشد تا شــرایط زندگی را برای شهروندان بهتر 
کنیم، شهری بسازیم بدون خودرو، بدون سگ های 
بلاصاحب، بدون حیوانات موذی، شهری با پویایی 
بالا و ورزش صبحگاهی، شــهری بــدون معتاد، 
شهری سبز و با حداقل پســماند، شهری زیبا و 
بدون مشاغل مزاحم.ایشان افزود: اگر مشارکت 
حداکثری مردم را در مســائل خدمات شــهری 
نداشته باشــیم به نتیجه نخواهیم رسید و شاید 
دستگاهی در این خصوص وظیفه ای نداشته باشد 
ولی ظرفیتش را داشته باشد از این روست که امروز 
شما اینجایید و شهرداری به سوی شما دست یاری 

دراز کرده است.
بایدعناصرتشکیلدهندهزندگی

شهریراتقویتکنیم
در ادامه این نشست اسماعیل آخوندی نماینده 
شورای اسلامی شــهر گفت: رسیدن به یک شهر 
مطلوب هم زمان می خواهد و هم امکانات، ما باید 
عناصر تشــکیل دهنده زندگی شهری را تقویت 
کنیم.در ادامه مسائلی همچون مطالبه فاضلاب 
شــهری، پیشــنهاد یک روز بدون خودرو، جمع 
آوری زباله های خارج از نوبت، مبحث زباله گردی 
و وضعیت نامناسب دفن زباله در پسماند شهری 

مطرح و پیرامون آن بحث و تبادل نظر شد.
کارهایتحقیقاتیبسیارخوبیانجام

شدهاست
در ادامه نصیران مســئول علمی پژوهشی شبکه 
نخبگان شهرســتان نجف آباد گفــت: کارهای 
تحقیقاتی بسیار خوبی انجام شده است و در رابطه 
با پروژه های دانشجویان و پایان نامه ها می توانیم 
به صورت مؤثر کمک های خیلی خوب و موثری 

انجام دهیم.
ایجادکمیتههایخدماتینیازمبرم

شهراست
در ادامه این جلســه احمدی مدیرعامل سازمان 
پســماند شــهرداری نجــف آباد گفــت: ایجاد 
کمیته های خدماتی نیاز مبرم شهر است و ما در 
حوزه پسماند با مشکل جمع آوری زباله های خارج 
از نوبت مواجه هستیم. وی افزود: دستگاه جدیدی 
اضافه کرده ایم که مکنده نایلون است و نایلون ها 
را از محموله های زباله جدا می کند. مدتی است 
زباله ها مســتقیم برای دفن نمی روند حتماً ابتدا 
برای تفکیک به کارخانه فرســتاده می شوند و در 
پایان آن چیزی را که لاجرم مجبور باشــیم دفن 

می کنیم.
حلقهمفقودهپسمانداینکهکهما

مشترکپسماندنداریم
در ادامه مستاجران کارشناس پسماند شهری که 
به عنوان میهمان جلسه سخن می گفت، افزود: در 
برای رسیدن به مطلوب در هر دو حوزه عملیاتی و 
حاکمیتی باید حرکتی انجام شود آنچه در اختیار 
شهرداری هاست مقصد اســت و مبدأ در اختیار 
شهرداری نیست ما برای مصرف برق و گاز و آب 
مشترک داریم و مشترکین شناسنامه دار هستند 
ولی این حلقه مفقوده پسماند است که ما مشترک 
پسماند نداریم. هرچند در قانون مسئولیت رفع 
آلودگی با تولید کننده اســت ولی این مسئولیت 

عملًا برگرده شهرداری ها سنگینی می کند.
وی ادامه داد: موضوع همکاری بین بخشی خیلی 
مهم اســت و هدف از این جلسه هماهنگی و هم 
افزایی بین دســتگاه های مختلف است تا به یک 
برنامه عملیاتی برسیم که دست مایه اقدامات آتی 

خدمات شهری نجف آباد بشود.
مستاجران بستر آموزش و پرورش را برای فرهنگ 
سازی بسیار مناسب دانست و گفت: اگر مشارکت 
حداکثری مردم را در مســائل خدمات شــهری 

نداشته باشیم به نتیجه نخواهیم رسید.

نجف آباد

دیگر معاملات درگوشی در شهر سهند نخواهیم داشت
روحالهعبدالعلیزاده/گروهایران
news@ naslefarda.net

 سرپرست شرکت عمران شهر جدید سهند با بیان اینکه 
دیگر معاملات درگوشی در شهر سهند نخواهیم داشت، 
گفت: در اجرای پروژه ها شفاف خواهیم بود و معاملات 
درگوشی نخواهیم داشت تا بستری مناسب برای امنیت 
سرمایه گذاران فراهم شود.غلامرضا اقبالی در همایش 
ملی فرصت های سرمایه گذاری شــهر جدید سهند، 
با تاکید بر رونق ســرمایه گذاری در این شهر، افزود: با 
اجرای این همایش، فرصت های سرمایه گذاری را مورد 

مطالعه قرار می دهیم تا معاملات شفاهی اجرا شود.
وی بیان کرد: سعی داریم سرمایه گذاری ها به صورت 
شفاف عملیاتی شود تا هیچ ســرمایه گذاری به دلیل 

ترس از طمع متولی، از سرمایه گذاری خودداری نکند.
وی با تاکید بر این که باید ســفره گفتمان را بگشاییم 
تا علت رکود و مشــکلات اقتصادی، علت یابی شــود، 
گفت: در راستای اجرای این همایش، ۴۱ مقاله علمی 
در خصوص ســرمایه گذاری در شــهر سهند به دست 
ما رسیده اســت تا با تکیه بر این توانمندی های علمی 
بتوانیم گره های کور ســرمایه گذاری روی سهند را باز 

کنیم. مدیرعامل شــرکت عمران شــهر جدید سهند 
تاکید کرد: فرش قرمز را در راســتای آبادانی زیر پای 
ســرمایه گذاران پهــن کرده ایم؛ چرا که شــهر بدون 

سرمایه گذار آباد نمی شود.
وی با بیان این که این همایش در راستای وظایف اصلی 
و ذاتی شرکت عمران سهند و در مسیر آبادانی این شهر 

برگزار شده است، گفت: همت والای سازندگان سهند 
در این سالیان نشانگر عشق و علاقه خادمان این شهر 
بوده است، مجموعه شرکت با همان رویکرد جهادی در 
سازندگی سهند اهتمام جدی می ورزد. وی یادآور شد: 
در گام نخست برای توسعه شــهر جدید سهند، شش 
هزار میلیــارد تومان پروژه را تعریــف عملی کرده ایم، 

گام های ما در این طرح تبدیل به مطالبه می شــود تا 
موجب آبادانی نگین آذربایجان »سهند« شود. اقبالی با 
اشاره به اختصاص ۳۰ بسته سرمایه گذاری برای جذب 
سرمایه گذاران در این شهر، گفت: غرفه شهر سهند در 
همایش سرمایه گذاری که در کیش برگزار شد به عنوان 

غرفه فعال انتخاب شد.
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شهرهایهوشمندتبدیلشوند
مشاور هوشمندســازی معاون وزیر راه و شهرسازی بر 
ضرورت تبدیل شهرهای جدید به شهرهای هوشمند 
تا ۱۰ سال آینده تاکید کرد. حامد نجفی، مشاور حوزه 
هوشمندسازی معاون وزیر راه و شهرسازی نیز در این 
همایش، با بیان اینکه امنیت سرمایه گذاری برای اجرا و 
مشارکت سرمایه گذاران در پروژه ها فراهم شود، گفت: به 
علت نبود مشوق های سرمایه گذاری، قشر سرمایه گذار 
علاقه ای به سرمایه گذاری در پروژه ها نشان نمی دهد. 
وی با تاکید بر تمرکز روی اتمام پروژه های نیمه تمام، 
افزود: اگر پروژه های نیمه تمام را جمع بندی کنیم قطعاً 
ارزش افزوده آن ها چندین برابر بیشــتر از پروژه هایی 

می شود که هنوز طرح ریزی نشده است.

سرپرست شرکت عمران شهر جدید سهند:

ردا
لف

س
س:ن

عک

اکبرمیثاقی/گروهاستانها
       kermanshahnaslefarda@yahoo.com

 شهردارکلانشهرکرمانشاه با اشاره به اینکه مجموعه 
مدیریت شهری کرمانشــاه آماده خدمت گذاری به 
خانواده شــهدا اســت، گفت: قدردان خانواده شهدا 
هســتیم. نادر نوروزی شــهردار کلانشهر در نشست 
تجلیل از خانواده شهدای شــهرداری کرمانشاه که با 
حضور هاشم درویشی و سالار احمدزاده از اعضا شورای 
اسلامی شــهر و سرهنگ پاسدار ســیروس قاسمی 

فرمانده حوزه ۶ بسیج شهرداری کرمانشاه برگزار شد، 
به آیه ای از قرآن کریم اشاره و اظهار داشت: شهدا پس 
از شهادت زنده هســتند و بر اساس روایات و احادیث 
در دنیای برزخی که وارد می شوند نزد پروردگار خود 
روزی می گیرند. وی ادامه داد: فرزندان شــهدا بدانند 

پدرانشان شــاهد و ناظر کارها و اقدامات ما هستند و 
همه را می بینند.

شهردار کرمانشاه با اشاره به اینکه در مجموعه مدیریت 
شهری همواره ســعی کردیم بر اساس منویات مقام 
معظم رهبری در راســتای جهاد تبیین قدم برداریم، 

تصریح کرد: مجموعه مدیریت شهری همواره قدردان 
خانواده شهدا بوده و هســت. وی خاطر نشان کرد: در 
مجموعه مدیریت شهری با تمام ظرفیت های ممکن 
آماده خدمت گذاری به خانواده شهدا هستیم. نوروزی 
با اشاره به ناآرامی ها و اغتشاشات اخیر، گفت: شرایط 
اخیر بیش از پیش نشــان داد لازم است همه مردم و 
مسئولین باید باهم متحد شده و یکپارچه در راه احقاق 
آرمان های انقلاب اسلامی که سال ها در این راه شهید 

داده ایم قدم بر دارند.

با حضورشهردارکرمانشاه وجمعی از مسئولین استان برگزارشد؛
نشست تجلیل از خانواده شهدای شهرداری استان

کرمانشاه


